
Interpelácia č. 14/2012   
 

 

6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25. 4. 2012  
 

 

 

 

Haburová: 

Pred rokom som takto interpelovala po zasadnutí správnej rady CVČ Masarykova, ide tam 

o tú parcelu medzi Kauflandom a tou budovou CVČ. Aký je súčasný stav, riešenie, či mesto 

pripravuje nejaké riešenie ako z pozície mesta alebo či stále prebiehajú tie rokovania 

s dodávateľom. 
 

Ing. Kolesár: 

Priestor pri budove CVČ, naozaj problémy s developermi pretrvávali ale nechceli sme 

ustúpiť, aby sme realizovali vlastnými silami lebo by to bolo precedensom pre všetky ďalšie 

rokovania. 

 

Ing. Princík: 

Minulý týždeň bol tu pán Bodis, majiteľ firmy BCI, ktorá mala postaviť aj multifunkčné alebo 

neskôr detské ihrisko na tomto priestore. Prisľúbil, že majú rozjednané nejaké dohody 

s firmou Saler, ktorá je vlastníkom obchodných jednotiek, oni že niečo poskytnú nejaké 

detské ihrisko, štúdie a takisto s Kauflandom. Tieto obchodné jednotky by tam chceli prilákať 

zákazníkov aj týmto spôsobom, žeby tam vybudovali oplotené detské ihrisko. 

 

Ing. Kolesár: 

Chápem netrpezlivosť v tomto smere ale naozaj nechceli by sme ísť cestou tou, že mesto sa 

tam pustí do investície lebo bolo by to určite rýchlejšie ale bol by to zlý signál o našej sile pri 

vyjednávaniach aj s inými investormi. Aj keď celý priestor vedľa Kauflandu je nešťastne 

zazmluvnený, kde prísľuby pri územnom konaní boli  rozsiahle až nebotyčné a realita je 

prízemná až možno mínusová ale aspoň v tomto jednom bode by sme nechceli ustúpiť. Tak, 

ako sa nám podarili parkoviská pred materskou školou, tak by sme radi ešte dotiahli aspoň 

plochu medzi CVČ a parkoviskami pri Kauflande. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 


